
Elevråd 2024-03-22 

 

Närvarande: Representanter från 7B,7C,7D2, 8A, 8C,8D,9A,9B,9D och 
rektor. 

 

• Ordförande: Thea Lysén  
• Sekreterare: Melvin Gustavsson 
• Föregående protokoll 
• Information om elevriksdag delges som genomförs 23 maj i Kumla. Alla i 

elevrådet erbjuds att åka med.  
• Elevrådsutbildning kommer att erbjudas alla i elevrådet under hösten 2024.  
• Elevskyddsombud har vi för tillfället en på skolan men vi siktar på att få fler 

representanter till hösten. Minst ett par per årskurs och även här kommer det 
erbjudas utbildning för de utvalda. Det behöver inte vara samma person från 
klassen som är elevråd som utses till elevskyddsombud. 

• Sedan tidigare har rektor sagt att om skadegörelsen minskar så ska eleverna i 
stället få pengar att investera i olika saker och att det första som skulle göras 
var att renovera biljardbordet. Skadegörelse har blivit lite mindre och lite 
mindre pengar har gått åt till att laga så därför kommer det nu ses över om 
biljardbordet kan renoveras upp under våren.  

• Frågor om frukost innan skolstart har skickats ut till klasserna där det frågades 
om vilken tid eleverna skulle vilja äta? Vad de skulle vilja ha till frukost och hur 
många som tros komma utnyttja frukosten. I några klasser fanns inget direkt 
intresse medan det i andra var närmare hälften som skulle vilja äta frukost. De 
vill ha hotellfrukost och helst skulle de vilja kunna äta frukost efter första 
lektionen. 

• Parkeringen och genomfart där bussarna kör kommer byggas om i sommar 
där genomfarten kommer tas bort och det kommer byggas två stora 
asfalterade parkeringar. Parkeringarna kommer förmodligen inte vara klara till 
Ht 2024 börjar. 

• Vad ska vi ha för teman i spexveckan, frågan lyfts ut till klasserna? 
• Dörr trasig i D-korridor. Rektor undersöker! 
• Toalett avstäng i B-enheten. Rektor undersöker! 
• Trasiga lampor i C3. Rektor undersöker. 
• Ej tvål på toalett i c-enheten. Rektor undersöker! 

 


